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Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek
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dr Morek Wojtkowski

Prezydent Miasto Wlaclawek

Szanowny Panie Prezydenci

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sie z uprzejmq pro6bq o wydanie
dyspozycji odpowiednim slu2bom komunalnym by zechcialy dokonai naprawy azylu
drogowego wykonanego z PCV na ulicy Eudcwlanych. Wysepka drogowa zostaia zniszczona.
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